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Referat	fra	FAU-møte	
på	Toppåsen	skole	

	
Tirsdag	28.	mai	2019	kl.	19.30-21.00	

	
	
Oppmøte:	
Fra	skolen:	 Anne	Roland	
Leder:		 	 Stine	Elde,	4.	trinn	
Referent:		 Silke	Øverby,	5.	trinn	
	
1.	trinn:		Maren	Nordal		
2.	trinn:		-	
3.	trinn:		Hedvig	Skonhoft	Johannessen	
4.	trinn:		Mia	Roland,	Stine	Elde,	Lisa	Yüksel	
5.	trinn:		Ingvild	Menes	Sørensen,	Silke	Øverby	
6.	trinn:		Berit	Grønhaug	
7.	trinn:		Mathias	Bruvik,	Øyvind	Thormodsæter	
	
	
1) Referat	og	innkalling	
Godkjent.	Ingen	kommentarer	til	referatet.		
	
2) Informasjon	fra	skolen	
Nybygg	
Bygget	er	«pakket	ut»	nå,	og	skolen	er	veldig	fornøyd	med	utformingen	både	utvendig	og	innvendig	(spesielt	
naturfagrommet).	Ferdigstilling	før	skolestarten	er	bekreftet,	håndverkerne	har	jobbet	doble	skift	for	å	sikre	
framdriften.	Uteområdene	skal	også	ferdigstilles	før	skolestart.	Her	er	tidsplanen	veldig	tett,	brakkeriggen	må	
fjernes	i	løpet	av	sommerferien.	Fordi	brakkriggen	må	kjøres	bort	gjennom	skolegården	må	den	enten	fjernes	i	
løpet	av	sommerferien,	eller	så	må	man	vente	til	høstferien.	Ballbingen	skal	tas	ned	og	parkeringsplassen	skal	
tilbakeføres	til	opprinnelig	stand.		
	
Det	er	dessverre	begrenset	midler	igjen,	noe	som	medfører	at	administrasjonsbygget	skal	males,	men	ellers	
kun	settes	tilbake	til	standarden	bygget	hadde	før	brannen.	Det	samme	gjelder	for	fotballbanen	(dvs.	hvor	
brakkeriggen	står	nå).	Uteområdet	der	skal	minimum	planeres,	muligheter	for	andre	underlag	innenfor	
budsjettgrensene	skal	dog	undersøkes.		
(FAU	har	i	etterkant	av	møtet	henvendt	seg	til	Undervisningsbygg	og	bedt	om	at	

a) Ballbingen	ikke	tas	ned	før	ny	ballbane	er	etablert	
b) Banen	legges	med	multisportdekke,	som	gir	mulighet	for	allsidig	fysisk	aktivitet	og	is	på	vinteren.	

	
Kontakt-	og	faglærere	for	skoleår	2019/2020		
Skolen	er	veldig	fornøyd	med	lav	”turnover	rate”	blant	personalet.	En	lærerressurs	har	valgt	å	slutte	(har	fått	
jobbtilbud	nærmere	bosted)	og	erstattes	med	en	nyansatt	(lektor	med	lang	erfaring).		
	
Følgende	kontaktlærere	er	satt	opp	(per	trinn):		

1. Elinor	Thuv	og	Frode	Lund	
2. Ann	Sissel	Støvind	og	Gerd	Åse	Knudsen	
3. Ghassan	Gharbawi	og	Ingrid	Nyhagen		
4. Mette	Gulbrandsen	og	Lise	(nyansatt)		
5. Katherine	Key		og	Valbona	Vinca		
6. Karianne	Ottesen	og	Synne	Svendsen	
7. Camilla	Borgaas		og	Rizwan	Rashid	

	
I	tillegg	har	skolen	flere	faglærere.	Lærertetthet	kommer	til	å	være	1:15	for	småtrinnet	og	1:20	for	de	større	
barna.	Marianne	fortsetter	som	AKS-leder.	Ingunn	(sosiallærer)	skal	gå	av	med	pensjon,	skolen	har	ansatt	en	ny	
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sosiallærer,	Marianne,	som	har	flere	års	erfaring	som	sosiallærer.	Ingunn	skal	selvfølgelig	også	bidra	for	å	sikre	
en	vellykket	overføring	av	kompetanse.		
	
Planer	for	skoleåret	2019/2020	

• Organisering	av	skoledagen,	friminutt	sammen	for	alle	trinn	igjen	(som	var	praksis	før	brannen)		
• Oppdaterte	læreplanverk	
• Planlagt	samarbeid	med	”den	kulturelle	skolesekken”	(ekstra	aktiviteter	og	kurs)	
• Skolen	håper	at	de	også	kan	tilby	koding	som	eget	fag	etter	hvert		
• Aktiviteter	i	forbindelse	med	Oslo	som	europeisk	miljøhovedstad	2019		

	
Første	skoledag	etter	ferien	er	19.	august.		
	
3) Evaluering	17.	mai		
Arrangement	på	skolegården	og	barnetoget	i	byen	
Skolen	fikk	flere	positive	tilbakemeldinger	på	at	arrangementet	begynte	klokka	09.00	(litt	senere	enn	årene	
før).	Tilbakemeldingene	fra	barnetoget	var	positiv.	Noen	må	stå	da	det	er	for	få	sitteplasser	i	bussen.	Antall	
busser	er	begrunnet	i	kostnaden	per	buss	(10.000	NOK/buss).	Skolen	sørger	ofr	at	de	minste	får	sitteplass.		
	
Arrangement	på	skolegården	på	ettermiddagen		
Vellykket	arrangement	med	ny	omsetningsrekord	(49	673	NOK).	Kafésalget	”tyvstartet”	i	år	(ca.	14.45),	noe	
som	bidro	i	kombinasjon	med	flere	salgssteder	til	kortere	køer.	Prislistene	kunne	ha	vært	større	(var	vanskelig	å	
lese	og	forsinket	dermed	betalingsprosessen).	Forsøket	med		å	utstyre	alle	selgerne	med	pengebelter	
istedenfor	å	ha	kassepunkter	ikke	spesielt	bra	–	håndtering	av	kontanter	med	pengebeltene	var	klønete	og	
logistikken	med	å	tømme	beltene	regelmessig	for	kontanter	tidskrevende.	17.	mai	komitéen	oppdaterer	
dokumentene	med	erfaringer	fra	2019	og	oversender	dokumentsamlingen	til	neste	års	5.	trinn.		
	
4) Økonomi,	årsrapport	2018,	status	2019	v/kasserer	
FAU	hadde	et	underskudd	på	ca.	9.500	NOK	i	regnskapsår	2018	fordi	vi	manglet	inntektene	fra	”grunnskolens	
kveld”.	Utgiftene	var	på	samme	nivå	som	årene	før,	med	bidrag	til	nyttårsball	og	tur	til	Tusenfryd	for	
skolepatruljen	som	de	største	utgiftspostene.	FAU	ca.	99.000	NOK	som	disponible	midler.		
	
Matthias	sender	2018-regnskapet	per	e-post.	
	
5) Valg	av	leder,	nestleder,	kasserer	og	referent	

• Leder	–	Stine	Elde	
• Nestleder	–	Silke	Øverby	
• Kasserer	–	Maren	Nordal	
• Referent	–	Lisa	Yüksel	

	
Vedtektene	–	ingen	endringer.	FAU	har	godkjent	flere	endringer	i	fjor	(dokument	som	ble	sendt	med	
innkallingen	var	fjorårets	versjon	med	endringsmarkeringer).		
	
Neste	skoleår	skal	vi	eksperimentere	med	en	prøveordning:	leder,	nestleder	og	kommunikasjonsansvarlig	skal	
møtes	mellom	FAU-møtene	for	å	forberede	saker	til	FAU-møtet,	gjennomføre	vedtatte	beslutninger	og	ta	seg	
av	løpende	oppgaver.	Dette	vil	øke	handlekraften	og	forhåpentligvis	gjøre	FAU-møtene	mer	effektive.			
	
6) Foreldreskolen	
Stine	har	oppdatert	brosjyren	og	var	med	på	førskoledagen	(28.05.2019).	Stine	skal	sender	”manual”	for	
organisering	av	foreldreskolen	til	neste	års	2.	trinn,	som	er	ansvarlig	for	organisering	av	høstens	foreldreskole.		
	
7) Foreldre	i	veien	og	ravning	
Trafikkgruppen	tar	en	avstemming	om	det	er	ønskelig/mulig	(kombinasjon	av	helligdager	med	relativ	kort	tid	til	
sommerferien	begynner)	å	organisere	en	siste	”foreldre	i	veien”	aksjon	før	skoleåret	slutter.	Evt.	sende	
oppfordring	om	å	ta	hensyn	til	pågående	arbeid	og	skolebarn	på	FAUs	facebookside.	
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FAU	har	tatt	beslutningen	å	prøve	en	ny	modell	for	organisering	av	foreldre	i	veien	og	ravning.	Fra	og	med	
neste	skoleår	skal	begge	aktiviteter	organiseres	basert	på	vaktlister	–	en	ordning	som	praktiseres	hos	flere	
andre	skoler	i	nærområdet.	Stine	har	satt	opp	liste	over	fordeling	av	ukene	per	trinn	og	trinnets	FAU-
kontaktene	skal	fordele	vaktene	og	kommunisere	dette	til	foreldrene.		Hvert	trinn	får	4	uker	totalt	(tre	ravn	og	
en	foreldre	i	veien),	dvs.	hvert	trinn	trenger	totalt	36	voksne	som	stiller	opp	i	løpet	av	skoleåret.		
	
Det	er	viktig	å	huske	at	ravningen	begynner	når	skoleåret	begynner,	så	det	er	viktig	at	trinnene	som	har	de	
første	”vaktene”	vurderer	om	de	sender	ut	informasjon	til	foreldre	nå,	eller	senest	i	begynnelsen	av	august.		
	
En	av	de	største	utfordringer	med	ravning	var	å	få	tak	i	vestene	som	gikk	på	rundgang.	Stine	og	Silke	skal	
undersøke	muligheten	for	å	bruke	en	”postkasse”	med	kodelås	som	kan	brukes	for	å	deponere	vestene.		
	
8) Eventuelt	

• Stine	sender	ut	årshjul	og	møteplan	for	neste	skoleår	
• Innspill	fra	Anki	–	USA	”teacher	appreciation	week”:	Årlig	aksjon	for	å	vise	at	elever	og	foreldre	setter	

stor	pris	på	lærene.	For	eksempel	ved	å	lage	en	”bukett”	med	hyggelig	beskjeder	og/eller	tegninger,	
bake	kaker,	etc.	Aksjonen	gjennomføres	ikke	i	skolens	regi,	men	organiseres	av	foreldre.	God	idé	å	
introdusere	en	lignende	tradisjon	for	Toppåsen	skole.		

• FAU-håndbok	–	Stine	og	Mia	har	begynt	å	lage	en	første	utkast.		
	
	


